

曾淑芬 特聘教授

學歷

- 美國維吉尼亞州立大學醫學院，生物化學研究所 博士
- 國立台灣大學醫學院，生物化學研究所 碩士
- 國立成功大學，化學系 學士

經歷

- 2023-2024.7.31 副研發長 國立成功大學 研究發展處
- 2015-2021 系主任 國立成功大學 生命科學系
- 2013-2016 副院長 生科院
- 2008 特聘教授 國立成功大學 生命科學系
- 2005 教授 國立成功大學 生命科學系
- 2002 副教授 國立成功大學 生命科學系
- 2001 助理教授 國立成功大學 生命科學系
- 1997 副研究員 台中榮民總醫院 教學研究部
- 1994 博士後研究員 UCLA School of Medicine，USA
- 1988 助教 國立台灣大學醫學院 生物化學研究所

Education

- Ph.D., Institute of Biochemistry, School of Medicine, Virginia Commonwealth University, USA
- M.S., Institute of Biochemistry, College of Medicine, National Taiwan University
- B.S., Department of Chemistry, National Cheng Kung University

Professional Experience

- 2023–2024.07.31: Associate Vice President for Research and Development, Office of Research and Development, National Cheng Kung University
- 2015–2021: Department Chair, Department of Life Sciences, National Cheng Kung University
- 2013–2016: Associate Dean, College of Life Sciences
- 2008: Distinguished Professor, Department of Life Sciences, National Cheng Kung University
- 2005: Professor, Department of Life Sciences, National Cheng Kung University
- 2002: Associate Professor, Department of Life Sciences, National Cheng Kung University
- 2001: Assistant Professor, Department of Life Sciences, National Cheng Kung University
- 1997: Associate Research Fellow, Division of Teaching and Research, Taichung Veterans General Hospital
- 1994: Postdoctoral Researcher, UCLA School of Medicine, USA
- 1988: Teaching Assistant, Institute of Biochemistry, School of Medicine, National Taiwan University